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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Írásbeli kérdés

„Miért csapta be a filmszakmát a miniszterelnök és a kulturális miniszter?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális
Örökség Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mind Medgyessy Péter, mind On, azt ígérte a filmeseknek, hogy évente 1,5 milliárd forinttal nő a
filmszakma költségvetési támogatása .

Kérdezem Miniszter Urat:

Mekkora támogatást ígért a szocialista kormány, és ebből mennyit adott 2004-ben a filmeseknek?
Miért nem tartották be megint az ígéretüket?

Tisztelettel várom válaszait.

Budapest, 2005 . január 18 .

Homa Já os
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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